

CLOXACILLIN Na

Dear patient,

Please read the following instructions carefully. They contain important information about the use of this medicine. If you have any further questions, please ask your doctor or pharmacist.

Information about CLOXACILLIN Na

Each capsule of CLOXACILLIN Na contains 500mg of cloxacillin sodium.

CLOXACILLIN SODIUM is a semi-synthetic penicillinase-resistant penicillin. It is used primarily for the treatment of infections due to penicillinase-producing staphylococci and for mixed streptococcal and staphylococcal infections including:

- Infections of the skin and soft tissues.
- Bones and joints infections.
- Respiratory tract infections.
- Urinary tract infections.
- Otitis media, tonsillitis and pharyngitis.

The way to take CLOXACILLIN Na

Take CLOXACILLIN as directed by your physician. Do not discontinue the treatment without consulting your doctor.

The usual recommended dose is:

For adults and children >12 years: 500mg (1 capsule) every 6 hours (4 times daily).

Take CLOXACILLIN preferably one hour before or at least two hours after meals.

In case of overdose

In case of intake of high doses of this medication, inform your doctor at once and seek emergency medical attention. General measures should be adopted.

In case of missed dose

Take the missed dose as soon as you remember unless the next intake is near. Go on taking the next scheduled dose as directed. Do not take a double dose at once.

Contraindications

This drug is contraindicated in patients with a history of hypersensitivity to the drug or any of the penicillin or cephalosporin antibiotics.

Precautions

- Take the entire dose of the antibiotic that has been prescribed for you even if you begin to feel better. Your symptoms may begin to improve

before the infection is completely treated.

- In case of pregnancy or lactation ask your doctor about the use of this antibiotic. Cloxacillin may be prescribed during pregnancy.

- Inform your doctor if you develop any allergic reaction.

Association with other medications

Please inform your doctor if other medicines are being taken or have been taken recently.

Use with caution with the following drugs: cholestyramine, oral contraceptives, oral anticoagulants or tetracyclines.

Side effects

This drug is generally well tolerated. It may cause allergic reactions, nausea, vomiting or diarrhea.

Inform your doctor if any of these effects persists or becomes bothersome.

Storage

Store at controlled room temperature (up to 30°C), protected from sunlight and humidity, beyond the reach of children.

The expiry date is printed on the pack; don't use this medicine after this date.

Pack presentation:

CLOXACILLIN Na 500mg, pack of 16 capsules.

Issue date: 1/2004

For further information, visit our company's web site: <http://www.medipharlabs.com> or call the "Consumer Healthcare Service" at 961-4-542821.

Cher patient,

Prêre de lire la notice suivante. Vous aurez besoin de ces informations lors de l'utilisation de ce médicament. Si vous avez des questions, veuillez vous adresser à votre médecin ou pharmacien.

Informations sur CLOXACILLIN Na

Chaque capsule de CLOXACILLIN Na contient 500mg de cloxacilline sodique.

La cloxacilline est un antibiotique du groupe des pénicillines semi-synthétiques résistantes aux pénicillinases. Elle est indiquée dans le traitement des infections dues aux staphylocoques produisant des pénicillinases, et des infections mixtes à staphylocoques et streptocoques:

- Infections dermatologiques.

- Infections osseuses ou articulaires.
- Infections des voies respiratoires.
- Infections des voies urinaires.
- Otitis moyennes, amygdalites et pharyngites.

Utilisation de CLOXACILLIN Na

Veillez vous conformer aux recommandations de votre médecin. N'arrête pas le traitement sans avis médical, pour ne pas compromettre le succès du traitement.

La posologie usuelle recommandée pour adultes et enfants de plus de 12 ans est 500mg (1 capsule) chaque 6 heures (4 fois par jour).

A prendre la dose de préférence 1 heure avant ou 2 heures après les repas.

En cas de surdosage

En cas d'ingestion de fortes doses, veuillez informer immédiatement votre médecin. Un traitement symptomatique doit être alors établi.

En cas de dose manquée

Il faut prendre la dose le plus rapidement possible, sauf si le moment de la prochaine prise est imminent. Poursuivez la prise à la posologie prescrite. Ne prenez pas une double dose à la fois.

Contre-indications

Ce médicament est contre-indiqué en cas d'allergie connue à l'un des constituants, aux pénicillines ou aux céphalosporines.

Précautions

- Compléter le traitement entier prescrit par votre médecin.
- En cas de grossesse ou d'allaitement, veuillez informer votre médecin avant d'entreprendre le traitement par ce médicament. Si besoin, la cloxacilline peut être utilisée durant la grossesse.
- Informer votre médecin en cas de survenue de manifestations allergiques.

Associations avec d'autres médicaments

Signalez tout autre traitement en cours à votre médecin.

A utiliser avec précautions avec la cholestyramine, les contraceptifs oraux, les anticoagulants oraux et les tetracyclines.

Effets secondaires

Ce médicament est généralement bien toléré. Des réactions allergiques, nausée, vomissement ou diarrhée peuvent survenir. Consulter votre médecin si l'un de ces symptômes persiste ou devient très gênant.

Conservation

Conservé à une température inférieure à 30°C, à l'abri du soleil et de l'humidité, hors de la portée des enfants. La date de péremption est

imprimée sur l'emballage, n'utilisez plus le contenu après cette date.

Présentation

CLOXACILLIN, Na 500mg, boîte de 16 capsules.

Date de parution de la notice: 1/2004

Pour plus d'informations, visitez notre site Internet: <http://www.medipharlabs.com> ou appelez le "Consumer Healthcare Service" au 961-4-542821